
 

MEMO 
 
Voor : M. Stam (PRO Sliedrecht)  
 
Van : D.R. van der Borg / P. Vat  
 
Datum : 3 april 2020 
 
Betreft : Beantwoording technische vragen actieve informatieplicht  
 
 

 
 

Vraag 1: 
Waarom is bovenstaande informatie niet met de raad gedeeld in het kader van actieve 
informatieplicht en hoe heeft dit kunnen gebeuren? 
 
Antwoord: We zitten sinds 12 maart in een GRIP-4 situatie: daardoor opereren we continue 
in  regionaal verband (binnen onze Veiligheidsregio Zuid Holland Zuid). De gemeenteraad 
ontvangt wekelijks een corona-update met de relevante ontwikkelingen in Sliedrecht.  

Vraag 2: 
Bent u het met ons eens dat de raad hierover geïnformeerd had moeten worden in het kader 
van de actieve informatieplicht en dat het college in deze dus in gebreke is gebleven? 
 
Antwoord: Nee, dat zijn we niet met u eens. Zie antwoord op vraag 1. 
  
Vraag 3: 
In het artikel wordt gesproken over ‘sinds kort’. Welke datum wordt hiermee bedoeld? 
 
Antwoord: Sinds week 12 
  
Vraag 4: 
Sinds wanneer was deze informatie bekend bij het college? 
 
Antwoord: Sinds week 12 
 
Vraag 5: 
Mogen wij als gemeenteraad alsnog een bericht hierover verwachten? 
 
Antwoord: De ontwikkelingen gaan snel. Vanuit landelijke richtlijnen opereren we regionaal in 
Veiligheidsregio verband. Vanuit het college ontvangt u wekelijks een Corona update service 
over relevante ontwikkelingen voor Sliedrecht op dit gebied. 
  
Vraag 6: 
Op welke manier worden de inwoners geïnformeerd over deze extra huisartsenpost en 
wanneer zij hier terecht kunnen? 
 
Antwoord: De communicatie verloopt via de HAP 


